
Entrevistem al Batí le de La Roca 

JOAN PUJOL, 4 anys més a I alcaldía 

Joan. Pujol i Alabau, casat ¡ 
amb dues filles, será, durant 
quatre anys nnés, el batlle de La 
Roca. Amb mot iu de la seva ree-
lecció, ROQUEROLS va mante-
nir una xerrada amb eli. 

Joan fes-nos una valoració de la 
darrera campanya electoral. 

La darrera campanya electo-
ral ha estât, de fet, una mica 
estranya. En primer Hoc s'hi han 
presentat un gran nombre de 
partits i en segon Hoc podn'em 
dir que la-gent en general n 'ha 
passat una mica. Aquest és un 
fet que el podn'em considerar 
com a maduresa pol i t ica de la 
gent o bé que la gent tenia ja 
des d ' u n bon principi les idees 
força clares. 

Nosaltres, però, no estem 
descontents en absolut de l 'a-
fluència de gent als nbstres "me-
etings". 

Què n'has de dir del fet que es 
presentessin a les eleccions sis 
candidatures?. 

Jo crec que això és dolent 
per La Roca, ja que un pöble 
com el nostre en té prou amb 
quatre candidatures. 

Quina opinio et mereix el fet de 
la presentado d'una candidatura 
per Santa Agnès? 

Aquest és un fet que, crec 
jo, s'ha de valorar positivament, 

^ja que fins ara no havia existit 
un conseller per Sta. Agnès dins 
l 'A jun tamen t de La Roca. Ara 
la gent de Sta. Agnès ja podrá 
dir que tenen un vertader repré-
sentant al nostre consistori, i, sin-
cerament, és una de les candida-
tures que l le trobat més logie que 
és presentes. 

Passant ja dels résultats de les 
eleccions d ' enguany, què ha 
representat treure el 60 per cent 
dels vots a La Roca-centre? 

Això ha suposat per al 
nostre grup una gran satisfaccio. 
A ixò ens ha demostrat que la 
gent ha reconegut que nosaltres, 
mi l lor 0 p i t jor , haviem intentai 
treballar en els darrers quatre 
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anys. Sabem que en eis darrers 
quatre anys hauríem pogut fer 
mes, però també s'ha de tenir en 
compte la nostra inexperiència al 
pr incipi , i a més eis temes con-
f l ict ius amb eis que ens hem tro-
bat, com el tema de la presó, el 
tema de Cardedeu, la segregació 
de Vilanova, etc. ens ha.nimpdit 
de fer més coses. Ara'bé, jo crec 
que en eis propers quatre anys 
podrem oferir al pöble de La Ro-
ca moites més coses degut a que 
ja tenim anys d ' experiència a 
les nostres espatlles, i a més el 
nostre grup compte amb més 
gent i més conjunt dins del con-
sistori. 

Mirant eis résultats de les elcc-
cions, el que potser sobresurt 
més és la forta davallada de Con-
vergència i Unió. A què creus 
que pot ser deguda?. 

Verdaderament, to t i res-
pectant a la gent que s'ha presen-
tat pel CiU, aquest cop a la seva 
llista no s'hi ha presentat gent de 
La Roca, i això, encara que no 
ho sembli,. ha afectat força. El 

nostre pöble, to t i que durant 
uns anys no es mirava qui hi ha-
via a l 'A jun tament perqué creia 
que to thom ho faria igual, actual-
ment es torna a f ixar en la gent 
que hi ha a l 'A jun tament , i véri-
tablement la gent que es presen-
tava a la llista de CiU era gent 
que feia poc temps que estava a 
La Roca i potser no eren prou 
coneguts com perqué la gent eis 
hi donés la seva confiança. No és 

•solament el fet de no haver nas-
cut a La Roca, ja que hi ha mol-
ta gent que no és nascuda a La 
Roca, però que s'ha de conside-
rar com a gent de La Roca dona-
da la seva integraciò i dedicació 
al nostre pöble. 

Durant la campanya se t'ha acu-
sat de fer algún pacte amb en 
Jaume Borrell. Qué n'has de dir 
d'això?. 

A mi això em fa força grà-
cia, ja que un alcalde, per treba-
llar pel pöble, ha de fer eis pactes 
que cregui convenients, sempre 
en benefici de la poblaciô. 

A La Roca, en la darrera 
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